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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen 
fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az erzsébetvárosi Madách Imre Gimnázium 
tekintetében?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
Rétvári Bence államtitkár úr a 2022. július 27-én keltezett, írásbeli kérdésemre adott válaszában
arról  tájékoztatott,  hogy 2021-ben a Belső-Pesti  Tankerületi  Központ,  mint  az erzsébetvárosi és
terézvárosi  állami  fenntartású  köznevelési  intézmények  fenntartója,  605.500.000  Ft
többlettámogatás kapott különböző beruházásokra és a kiadások fedezésére, továbbá tájékoztatott
arról is, hogy  2021-ben, Erzsébetvárosban 6 intézményben 8.700.000 Ft-os beruházásra került sor,
illetve  a  jövőben  az  erzsébetvárosi  iskolákban  különböző  munkálatokra  több,  mint  12  milliós
támogatást irányzott elő a fenntartó.
 
A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:
 

-2021-ben a Madách Imre Gimnáziumban milyen fejlesztéseket terveztek elvégezni és ebből
mi valósult meg?
 
-2022-ben a Madách Imre Gimnáziumban milyen fejlesztéseket terveztek elvégezni és ebből
mi valósult meg?
 
-2023-ban  a  Madách  Imre  Gimnáziumban  várhatóan  milyen  beruházási,  felújítási  illetve
egyéb munkálatok megvalósítását tervezik elvégezni?

 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 



 
Budapest, 2022. szeptember 15.

 
                                               Dr. Oláh Lajos
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